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Z XXIII sesji Rady Powiatu Włoszczowskiego

W poniedziałek, 23 listopada 2020 r., odbyła się XXIII sesja Rady Powiatu Włoszczowskiego. Większość radnych była
obecna na sali konferencyjnej Starostwa, reszta brała udział w posiedzeniu zdalnie, ze swoich domów. Obrady były
transmitowane na żywo w Internecie.

Podczas sesji Rada Powiatu zapoznała się z:

-  informacją o przebiegu wykonania budżetu Powiatu za I  półrocze 2020 roku i  o kształtowaniu się Wieloletniej
Prognozy Finansowej;

- informacją o przebiegu wykonania planu finansowego Zespołu Opieki Zdrowotnej we Włoszczowie za I półrocze 2020
roku;

-  informacją  o  przebiegu  wykonania  planu  finansowego  Powiatowego  Centrum  Kulturalno-Rekreacyjnego  we
Włoszczowie za I półrocze 2020 roku;

- informacją o zadaniach Powiatu z zakresu pomocy społecznej realizowanych przez Dom Pomocy Społecznej we
Włoszczowie;

- informacją o zrealizowanych zadaniach inwestycyjnych i remontowych w zakresie dróg oraz stanie przygotowań
Zarządu Dróg Powiatowych do akcji zima 2020/2021;

- informacją o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2019/2020;

-  informacją  Przewodniczącego  Rady  Powiatu  oraz  Starosty  Włoszczowskiego  z  dokonanej  analizy  oświadczeń
majątkowych.

Radni podjęli uchwały w sprawach:

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Włoszczowskiego na lata 2020 - 2032,●

zmian w budżecie Powiatu na 2020 rok,●

uchwalenia  „Programu współpracy Powiatu Włoszczowskiego z  organizacjami  pozarządowymi oraz  podmiotami●

wymienionymi  w  art.  3  ust.  3  ustawy  z  dnia  24  kwietnia  2003  r.  -  o  działalności  pożytku  publicznego  i  o
wolontariacie (na 2021 r.)”,
zmian w regulaminie wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych●

przez Powiat Włoszczowski,
udzielenia pomocy rzeczowej w postaci nieodpłatnego przekazania składników majątkowych dla Gminy Włoszczowa,●

zmiany składu Rady Społecznej Zespołu Opieki Zdrowotnej we Włoszczowie.●

Na zakończenie sesji Przewodniczący Rady Zbigniew Matyśkiewicz złożył wszystkim życzenia bożonarodzeniowe i
oznajmił, że ostatnia w tym roku sesja odbędzie się prawdopodobnie po świętach.


